
Zápis z 4. jednání komise životního prostředí ze dne 06.05.2024

Přítomni: Josef Votava, Jakub Kapitán, Alece Civínová, Tomáš Zděblo, Radim Špaček, Aleš Jeřábek a

Jarmila Rysplerová

Omluveni: Michal Hošek a Jiří Hašek

Neomluven:

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener

Hosté: Mgr. Zuzana Šrůmová,

Zahájení jednání: 18:05

Konec jednání: 20:15

1. Rozšíření Lomu Klecany

● Pan Tomáš Zděblo informoval členy KŽP o vývoji záměru rozšíření lomu Klecany,

a možnosti připomínkovat výsledky EIA. Paní Mgr. Zuzana Šrůmová informovala

členy komise, že město Roztoky bude záměr rozšíření lomu připomínkovat.

2. Plán diverzifikace údržby trávníku

● Pan Flener se vyjádřil k údržbě trávníku, informoval členy komise o tom, že ne

vše se daří. Následně se k údržbě trávníku vyjádřil pan Kapitán, je si vědom, že

údržba trávníku v předešlých týdnech neproběhla dle dohody s OŽP Roztoky.

3. Péče o recentní výsadby dřevin.

● K problematice péče o nově vysazené dřeviny k extravilánu/intravilánu se

vyjádřila jak paní místostarostka Šrůmová, tak i pan Kapitán a Flener. Údržba

probíhá dle plánu. Některá stanoviště, kde proběhla nová výsadba stromů jsou

problematická, konkrétně se jedná o lokalitu v ulici Bernáškova. Pan Zděblo na

doporučení místostarostky navrhuje usnesení ohledně péče o stezku v Žalovskou

alej. Pan Flener informuje, že v předešlých letech zde proběhla arboristická péče

o stromy a v budoucnu se plánuje výsadba nových stromů, která by doplnila

stávající alej.

Usnesení komise žp 5/2024

Komise ŽP žádá radu města Roztoky o zajištění řádné péče a celeroční

průchodnosti pěších stezek v okolí města. Jedná se především o stezku

Žalovskou alejí (ulice U školky - ulice Na Dubečnici), dále obnovenou

historickou stezku od zemníku k váze a pěší stezku podél Vltavy (Zdymadlo -

Potoky).

4. Svojsíkovy sady

● Paní Mgr. Šrůmová seznámila členy komise s průběhem obnovy parku ve

Svojsíkových sadech, konkrétně blízkého zahájení participačního procesu tvorby

zadání koncepční studie obnovy lokality.

5. Rozšíření sítě pěších stezek



● Pan Špaček navrhuje lepší cestu z Ostrohu směrem do Potok. Pan Votava

navrhuje lepší povrch na cyklostezku u Vltavy.

6. Studie koncepce rekreačních ploch

● Komise životního prostředí se dohodla na tom, že OŽP Roztoky bude na příští

komisi (3.6.2024) prezentován k posouzení návrh zpracování podkladů pro studii

Koncepce využití rekreačních extravilánových ploch města Roztoky. Jedná se o

podklady pro vybranou modelovou lokalitu - mapové zákresy, určení vlastnických

vztahů, popis hodnot, předností území a jeho limitů, eventuelně návrh zásad v

úžívání a rozvoji vybraného území.

7. BOBR

● Pan Zděblo byl informován paní místostarostkou Šrůmovou a panem Flenerem

ohledně ochrany stromů před okusem bobra. Na podzim bude u vytipovaných

stromů proveden nátěr proti okusu. Komise byla informována o tom, že nátěr na

ochranu stromů proti okusu není 100%. K tomu se vyjádřil pan Votava a proběhla

diskuze ohledně pevného oplocení stromů. Pan Votava se nabídl, že by

vytipované stromy oplotil.

Souhrn usnesení:

Usnesení komise žp 5/2024

Komise ŽP žádá radu města Roztoky o zajištění řádné péče a celeroční průchodnosti pěších

stezek v okolí města. Jedná se především o stezku Žalovskou alejí (ulice U školky - ulice Na

Dubečnici), dále obnovenou historickou stezku od zemníku k váze a pěší stezku podél Vltavy

(Zdymadlo - Potoky).

Zapsal: Ing. Pavel Flener Ověřil: Tomáš Zděblo


